
 

Bestyrelses Møde 03/10-2022 

Deltagere 

 Torben Kjær, Christoph Clausen, Kjeld Jepsen, Jens Kjær, Bo Tonnesen, Hans Tonnesen, John 

Jürgensen, Jelle Zwanenburg 

 

1. Godkendelse af referat 

- Ok 

 

2. Meddelelser 

- Formand 

o Vidå udvalget mødet er rykke til d. 3/11. 

o River Fisher er sat på pause for nu. 

o Afsætte midler hos kommunen til forbedringer ved fiskevand ønskes brugt snarligt.  

Der er tidligere drøftet følgende punkter som der fortsættes med. 

▪ Handicap fiskeplads ved Sædbroen 

▪ Bord bænkesæt ønskes ved Rørkær, Elhjem, og Hovmose bro. 

▪ Shelterplads ved Vintved kanal/Grønå samløbet 

▪ Kan der gives tilskud til at vi kan få får tilbage på digerne til afgræsning i stedet 

for høslet. 

o Projekt stalling, miljøstyrelsen er vendt retur med at de ønsker idéer til hvad der kan 

gøres. Der er lavet en ny skrivelse, med tiltag hvor der skeles til en løsning fra England 

med laser lys. 

o  Der er blevet spurgt ind til om vi kan få hel års fiskeri i magisterkogen igen. 

o 1/5-23 skal alle kontrollører ud og sejle i Rudbøl søen for at kontrollere fisketegn til 

Gede præmiere. 

o 6/10-22 skal der laves elfiskes Stalling i Arnå på forsøgs strækning 

- Kassere 

o Bestyrelses møde i december drøftes genleje af Arnås fiskevand. 

- VPU 

o Ingen meddelelser 

 

3. Aktiviteter 2023 

o Der sættes gang i flere aktiviteter for foreningens medlemmer i sæson 2023. 

 

4. Evt. 

o Næste møde 7/11 

  


